
Protokół spotkania uczestników Intergrupy „ Fala” w dniu 01.09.2024 r.

Plan spotkania : 

1. Otwarcie – Modlitwa o Pogodę Ducha;

2. Odczytanie 12 Tradycji ; 

3. Sprawozdanie – co słychać w grupach , sprawozdanie mandatariuszy i przedstawicieli
grup . Mandatariusze i przedstawiciele grup zdali relację co słychać na grupach; 

4. Sprawozdanie służebnych :

Asia- informacja publiczna – sprawozdanie w zastępstwie zdała relację Karolina,  we
wrześniu   odbędzie  się  spotkanie  z  funkcjonariuszami   więzienia  ,   odbyło  się
spotkanie w Radiu - mowa była o historii powstania AA głównie , miało być o 50 -
leciu AA , ale temat skupił się na  historii powstania AA;   

Beata – skarbnik- saldo po ostatniej Intergrupie  , po opłaceniu faktur : 2801,04 zł, po
wpłatach grup  saldo : 3821,04 / kwota bez kapelusza/ 

Karina- kolporter na Intergrupie   - sprzedaż na takim samym stałym poziomie, grupy
kupują też ulotki , biuletyny; 

Darek-   przedstawiciel  Intergrupy  Fala  do  regionu:  kończą  się  służby,  skarbnika,
rzecznika i inne , poszukiwany jest kandydat na koordynatora G12 , wybory 27.10. w
Koszalinie na walnym zgromadzeniu ; 

Wojtek-  relacje  zdała  Karolina  -  w  zastępstwie  -  współpraca  z  Ośrodkami  Służby
Zdrowia typu : Mączna, detoks, terapie, - mitingi się odbywają , wszystko jest dobrze;

Karol- więzienia- relacje zdała Karolina- w zastępstwie - mitingi odbywają się raz w
miesiącu w Goleniowie – frekwencja jest duża  i mitingi na Kaszubskiej w Szczecinie  ,
mitingi dla mężczyzn i dla kobiet; 

Karolina-  rzecznik  Intergrupy-  prośba  o  wysłanie  Asi  na  warsztaty  dotyczące
informacji publicznej, koszt 490 zł, grupa jest wstanie sfinansować takie warsztaty;
grupa nie jest przeciwna; We wrześniu Zlot Radości  w Łazach; Odbyło się 50- lecie AA
– bardzo duża frekwencja ,  duże przeżycie ;  

5. Wolne wnioski, wolne sprawy : 

Odbyła się wolna dyskusja na temat działalności informacji publicznej , pomoc przy
działalności  informacji  publicznej;  Nowy  uczestnik  spotkania  Inergrupy  był
zainteresowany  pomocą  dotyczącą  komunikatów  działalności  wspólnoty  AA  stąd
odbyła się wolna dyskusja na ten temat ; 

Sebastian -  grupa 4 Wymiar – ma problem z obsadzeniem służby mandatariusza , jest
problem ze służbami ogólnie - dlatego dziś przyszedłem na Intergrupę , w zasadzie z
poczucia obowiązku ;  

6. Zakończenie spotkania – Deklaracja AA 



Następne planowane  spotkanie : 06.10.2024 r. 

                                                                                        Protokół sporządziła :

                                                                                                         Agnieszka Alkoholiczka 


